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Aanwezig: 
 
Afgemeld: 

Henk Vondeling, journalist N.O., gemeenteraadsleden Arenda Broersma en Bert 
Beijert, Ooststellingwerfs Belang, Henk Vos, GroenLinks, Renske vd Tempel, D66. 
Rennie vd Velde, Alie Jansen, Nina Boonstra. 
De presentielijst is zoekgeraakt; helaas. 

 
1. Opening & vaststellen agenda; geen toevoegingen. 
 
2. Notulen voorgaande vergadering (ALV 17-11-2022); is te lezen in de laatste aflevering 

van De Wyken en te downloaden vanaf de Ravenswoud website. Geen opmerkingen. 
 
3.1 Ingekomen & verzonden stukken: het college van B & W deelt mee dat ze geen 

vergaderingen van de verschillende Plaatselijk Belang-verenigingen meer bij zullen wonen. 
Dit besluit van B & W is inmiddels teruggedraaid in een raadsvergadering. De raad is van 
mening dat ook B & W voldoende voeling met de dorpen moet houden door het eens per 
jaar bijwonen van de ledenvergadering in de verschillende dorpen. 

3.2 Mededelingen:  
 1. de voorzitter leest de brief voor die KPN vandaag heeft gestuurd aan de gemeente m.b.t. 

de te bouwen zendmast. KPN is van mening dat de beste plek voor de zendmast toch de 
eerdergenoemde plek aan de Compagnonsweg is.  

 2. na de vergadering is er één consumptie op kosten van Plaatselijk Belang. 
 
4. Jaarverslag secretaris; dit stuk is te lezen in de laatste uitgave van De Wyken, of te lezen 

op de website van Ravenswoud. Er zijn geen op- en/of aanmerkingen. 
  
5. Actuele zaken: 
5.1 Verkeerssituatie Bokslootsweg/Meester Lokstraat. Er is 26 april een informatieavond, 

belegd door de gemeente. Er is eind 2022 een rapport geschreven door de werkgroep 
namens PB, mede op grond van een inventarisatie van de mening van aanwonenden (alleen 
aanwonenden hebben een enquêteformulier gekregen; hoge respons).hDe toegezegde 
evaluatie door de gemeente is nooit gebeurd. Conclusie: de situatie is eerder verslechterd 
dan verbeterd. De voorzitter roept iedereen op, naar deze belangrijke bijeenkomst te komen.  

5.2 Overleg met Natuurmonumenten op 15-2 en 6-5: De avond (15-2) waarop Natuur-
monumenten graag de mening van de dorpsbewoners wilde horen, is goed bezocht door 
ongeveer veertig mensen. Er komt een uitgebreid verslag in De Wyken, de voorzitter noemt 
nu de belangrijkste punten. NM beloofde dat er nieuwe bankjes komen. Ook wordt er een 
nieuwe route naar de Zeven ontwikkeld. Op het verpachte perceel landbouwgrond aan het 
einde van de Lycklamavaart wordt een wandelroute ontwikkeld en aanplantingen gedaan in 
het kader van de biodiversiteit. Het vennetje in het bos wordt hersteld.  

 Tijdens een wandeling met de brandweer, NM en PB is eventueel overslaand brandgevaar 
tussen de bosrand vanaf de hoge houten brug en de aanliggende woningen bekeken. Er zijn 
suggesties gedaan m.b.t. overhangende takken, droog blad in dakgoten. In het najaar wordt 
er een informatieavond georganiseerd. Een uitgebreid verslag staat in De Wyken die 22 april 
in elke brievenbus ligt. 

5.3 Zendmast: zie punt 3.1 Er wordt door een werkgroep protest aangetekend tegen dit besluit. 
De werkgroep is van mening dat alle locaties gewogen moeten worden. Dat is naar hun idee 
niet gebeurd, de cijfers die deze weging zouden kunnen onderbouwen worden niet vrijge-
geven door KPN. Volgens de werkgroep is de procedure niet juist verlopen. 
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5.4 Dorpsbeheer: 
 De klok op de dam wordt gerepareerd: er komen twee nieuwe uurwerken in en nieuwe 

lampen.  
 Onderhoud sportveld/ afscheiding met de Veenwijksweg: er is werk aan de winkel. Wie 

is beheerder? Volgens Eric van Beek zou het Stichtingsbestuur een vergoeding van de 
gemeente hiervoor krijgen. Wordt uitgezocht door Merlin.  

 De Raaf: tevredenheid bij het bestuur; uit de vergadering komen geen reacties. Jan en Tiny 
van Veen gaan het onderhoud doen. 

5.5 WBTR: wordt vervolgd; de voorzitter en de secretaris zijn er regelmatig mee bezig. 
Hopelijk kan het in het najaar afgerond worden.  

5.6 AED: “Hartslag Nu”, lezing over hulpverlening bij hartproblemen. In de najaarsvergadering 
waarschijnlijk zal Bart Nijholt van de AED-organisatie deze lezing houden.  

5.7 “Natte voeten”-werkgroep: op 26 april zal er een Zoom-meeting zijn met Sweco, de 
wethouder, PB-voorzitter en de werkgroep. Hopelijk zal ook het waterschap erbij aanwezig 
zijn, en kunnen er stappen gezet worden. Er komt hopelijk voor de zomer een 
informatiebijeenkomst georganiseerd door de gemeente.  

5.8 Wat verder ter tafel komt:  
 Raadslid: De “mijn gemeente” app wordt onder de aandacht gebracht: gebreken, problemen 

in de openbare ruimte etchkan door elke inwoner via deze app aan de gemeente gemeld 
worden.  

 Roel Louwes: de parkeerstrook langs de Veenwijksweg, tegen de slootkant aan, is bar slecht. 
Roel zal het via de app gaan melden. 

 Jongens van Outdoor: de activiteiten worden weer opgestart. Het parkeren geeft soms 
overlast, moet nu op de P van het dorpshuis. Er is contact geweest met Wim van Riezen; 
m.n. over sanitaire voorziening ipv het gebruik van de bosjes om het sportveld heen om er te 
plassen. Reactie van Wim van Riezen (JvO) is, dat er van de gemeente uit geen Dixi 
geplaatst mocht worden. Ooit was het idee dat er van het sanitair van het dorpshuis gebruik 
gemaakt zou gaan worden (in de tijd van beheerders Truus en Renze de Boer). Mathilde 
heeft over een en ander contact met de wethouder, de gemeente was nl. indertijd de 
initiatiefnemer.h 

 Geert (van Buiten): kanovaarders vernielen ook de walkanten van de wijken. De begeleiding 
van de jongeren die er kanoën, heeft veelal te weinig overzicht en/of geen zicht op wat er 
allemaal gebeurt. 

 Freddy Dillingh: de weg vanaf Fochteloo richting de Tachtig Bunder is erg slecht, veel 
kuilen in de weg. Ook de bocht in de Bokslootsweg richting de boerderij van Doornenbal is 
slecht, diepe kuilen in de berm. Je moet daar niet van de weg raken. Freddy zal het in de 
gemeente-app zetten. 

 
6.  Vragen aan en inbreng van de aanwezige gemeenteraadsleden: zijn er niet.  
 
7. Financieel verslag over 2022 en verslag kascommissie: de kascommissie bestond dit jaar 

uit Wim Kunst en Gerdien van Huis. Ze zijn tevreden over de verslaglegging, de 
penningmeester heeft het goed op orde. De vergadering verleen het bestuur décharge.  

 
8. Bespreking ontwerpbegroting. Verschillende posten uit de begroting worden toegelicht, en 

hoe bedragen tot stand komen. Stijging bankkosten: wanneer je minder afschrijvingen doet, 
moet je meer betalen. Kleine klanten zijn dus de klos. Er wordt het voorstel gedaan om van 
bank te veranderen. Vanuit de vergadering zijn er geen bezwaren.  
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 Voor het eerst is in de begroting een aparte post opgenomen m.b.t. onkosten die gemaakt 

worden door bestuursleden en vergoed worden, voorheen zat (een groot deel van) deze 
bedragen in andere posten, bv. aanschaf printerinkt, reiskostenvergoeding bestuur e.d. 
Nieuw is de vergoeding voor een jaarlijks eenvoudig etentje als bestuur als tegemoetkoming 
voor het vele werk dat in privétijd gedaan wordt. Henk van Dijk vindt dat dit tegen de 
moraal van het vrijwilligerswerk is en ziet het als het begin van het failliet van het vrijwil-
ligerswerk. Er is geen steun in de vergadering voor dit standpunt.  

 
9. Verkiezing kascommissie voor boekjaar 2023: Roland Briefjes is beschikbaar als nieuw 

kascommissielid.  
 
10.  Bestuursverkiezing: de vergadering neemt afscheid van Roland Briefjes en Hans Meijer. 

Naast de dank voor al het werk dat ze gedaan hebben zijn er mooie bloemen. Op de oproep 
van de voorzitter stelt Franke de Boer zich beschikbaar als nieuw bestuurslid. Welkom! 
Klazien van Dijk vraagt zich af wat het bestuur eigenlijk allemaal doet. Zij zegt daar geen 
zicht op te hebben. Tevens wil ze graag een functiebeschrijving van elke bestuursfunctie. 
Voor degene die deze vergadering bijwoont zal het duidelijk zijn waar het bestuur zich zoal 
mee bezig houdt. Ook is alle informatie te vinden op de website van Ravenswoud en in De 
Wyken. Wim Kunst probeert Klazien e.e.a. uit te leggen. Ook zegt Klazien dat ze niks meer 
gehoord heeft n.a.v. het overleg met NM op 15-2. De voorzitter herinnert haar aan hetgeen 
ze verteld heeft bij punt 5.2.  

 
11. Nieuws van het Dorpshuis: Merlin Neeter, voorzitterhStichtingsbestuur, leest het jaar-

verslag voor. Het dorpshuis wordt gemoderniseerd en verduurzaamd. Keuken, bar en grote 
zaal worden onderhanden genomen. De vloer wordt geïsoleerd, ramen krijgen triple glas en 
er komen meer zonnepanelen. Er is contact met de gemeente over de plannen. Er is contact 
met subsidieverstrekkers, bv. het Oranjefonds en het Iepen Mienskipsfûns. Er is een 
architect in de arm genomen die gespecialiseerd is in horecagelegenheden.  

 
12.  Rondvraag: er zijn geen vragen meer of opmerkingen, waarmee de vergadering tegen half 

elf kan worden afgesloten.  
  
 
Voorzitter: Mathilde Holkamp notulist: Hottie Cnossen 
 
 
 
 

   
 
 


